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 15.06.10/163.22 1 

SENTRALSTYREMØTE 11.-13. juni 2010 2 

Saksbehandler: Mari-Kristine Morberg 3 

Sak 40/10 Referat  4 

Tilstede:  Dan-Raoul Husebø Miranda, Anders Garbom Backe (lørdag), Kjetil 5 

Hermansen, Anna Marie Antonsen, Espen Urkegjerde, Matias Bravo 6 

Jara, Linea Solgård, Cecilie Marianne Andersen (lørdag), Lin-Marit 7 
Bjerkemo, Ida Keihl Olsen.  8 

 9 

 Avtroppende styre: Lars-Petter Helgestad, Siri Engen (lørdag), Ida 10 
Brustad Stokke, Synøve Vang, Helene Kleppestø, Gunnhild 11 

Strokkenes. 12 
  13 
  Mari-Kristine Morberg (sekretariatet). 14 

 15 

Forfall: Amund Bugge, Daniel Stønjum Rømuld, Anine Humlen. 16 

  Avtroppende: Kari-Anne Ribsskog. 17 
 18 

Sak 30/10 Innkalling og saksliste 19 

Det fremmes to saker til eventuelt: HEF sitt landsmøte og samarbeidet mellom 20 
HEF/HU. Dessuten vil Anders orientere om Nansen dialogtreff.  21 

Sentralstyrets vedtak: 22 

 ”Innkalling og saksliste godkjennes.” 23 

 24 

Sak 31/10 Referat fra forrige møte 25 

 26 

Sentralstyrets vedtak: 27 

  ”Referatet godkjennes.” 28 

 29 

 Sak 32/10  Orienteringer 30 
a. Medlemsrekruttering 31 

Humanistisk Ungdom vokser. Hvert kalenderår må vi begynne å telle på nytt 32 
hvor mange som betaler kontingenten sin. Vi er per nå 770 betalende (tellende) 33 

medlemmer og over 1100 innmeldte. Vi vokser stadig og er snart oppe på 34 
samme nivå som ved utgangen av fjoråret. Vi har sendt ut en kontingentpurring 35 
og vi skal sende ut en til nå før sommeren på e-post. 36 
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 37 
 38 

c. Styrets runde 39 

Dan-Raoul: Blitt valgt som leder, blitt kjent på kontoret, e-post og 40 
datasystemer, HEF/HU samarbeidsutvalg. Litt mailutveksling med nytt og 41 
gammelt sentralstyre. Besøkt sør-vest lokallag. Vært på landsmøtet til HEF og 42 

Barne-og ungdomstinget (BUT) i LNU, sommerleirmøter og AU-møter og 43 
overlappingshelg. Representert HU på to hovedstyremøter. Er på kontoret hver 44 

dag. Vært på kurs hos LNU: styrets personalansvar. 45 
Anders: Har blitt valgt som nestleder, vært på AU-overlapping, AU-møter, 46 
sommerleir –risikoanalyse, kontakt med Nansen-dialog. 47 

Ida: Hatt litt kontakt med Trondheim. Kontakt med Sverige. 48 
Lars-Petter: Har trappet ned. Overlapping med Dan-Raoul og AU. Fikset litt 49 

administrasjon og formaliteter som måtte ordnes. Observatør på 50 
hovedstyremøte. Deltatt i HU/HEF-samarbeid. Trukket meg tilbake. Jobbet med 51 

sommerleir, men da i rolle som sommerleirsjef. Kontakt med IHEYO. 52 
Gunnhild: Har ikke gjort noe. Dårlig samvittighet i forhold til lokallagene mine.  53 
Siri: Har vært på AU-overlapping. 54 

Kjetil: AU-overlapping, brukerseminar for Frifond organisajson, BUT, landsmøtet 55 
til HEF. Jobba på kontoret, rutiner. Møte med Lasse fra LNU om ny 56 

økonomimodell. Søknader til hovedstyret. 57 
Espen: Kongeriket hans består av vestlandet. 6 lokallag. Tatt de vanlige 58 
telefoner til lederne. Vært på landsmøtet til HEF. 59 

Anna Marie: Har lest e-post og holdt seg orientert.  60 
Synøve: Ikke fulgt opp ny leder på Gjøvik. Kommet med innspill til inkluderende 61 

skoleavslutninger. 62 
 63 
Det nye styret har kommunisert på e-post og noen har deltatt på HEF 64 

landsmøtet. 65 
 66 

Lars-Petter påpeker at det høres lite ut – men pga av konfirmasjon og 67 
eksamener, legger Humanistisk Ungdom bevisst opp til mindre aktivitet i mai og 68 
juni. 69 

 70 
d. Sekretariatet 71 

AU-overlapping, landsmøtet, AU-møter, HEF/HU-utvalgsmøter, sommerleirmøter, 72 

søknader til hovedstyret og LNU, vært observatør på hovedstyremøter. Hatt 73 
møte med DnB NOR, og LNU- Lasse, vært på flere kurs. HEF har lagt om flere 74 
datasystemer vi er knyttet til, noe ekstra arbeid med det. 75 

 76 
Sommerleirsjef har jobbet med sommerleir.  77 

 78 
e. Økonomistatus 79 

Kjetil orienterer om hvordan man leser budsjettet og regnskapet og status per 80 

dags dato. Midler som ble innvilga fra HEF til konfirmantprosjekt, kan ikke brukes 81 
til hva som helst. De kan eventuelt brukes til å forberede neste års 82 
rekrutteringsprosjekt. Foruten det prosjektet, har vi vært svært flinke til å 83 

budsjettere. 84 
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Det er planlagt å gå 150 000 i underskudd, ettersom vi fikk 150 000 kroner til et 85 
bestemt formål inn på konto rett før nyttårsaften 2009. 86 

 87 
c. Kritisk tenkning aksjon. 88 

HEF skal arrangere en kritisk tenking aksjon. HU har lyst til å bli med på dette. 89 
Kunne tenkte seg å lage en kornsirkel, for eksempel, hvor mye korn får vi 90 

ødelegge for 10 000 kr. Kunne retta seg inn mot Steiner-skolen. Når er det? Det 91 
er uklart. Hvilken innsats forventer HEF fra oss? Det er også uklart. Oppfordre 92 

lokallagene til å delta. 93 

 94 

 95 
d.  Sommerleir 96 

Det er nå over 75 påmeldte, men det kan være det er flere, ettersom noen 97 

melder om problemer med påmelding. Vi skal snakke mer om sentralstyrets rolle 98 
på leir senere. Vi skal jobbe med kurs-opplegget TRYGG.  99 

 100 
Hans Christian Nes og Kaja Melsom, rådgivere kommer fra HEF. De tar bolkene 101 
humanisme og filosofiske samtaler om grensesetting. Vi starter pent og pyntlig, 102 

mer eksplisitte mot slutten av leiren. Kim Friele kommer. Arnfinn Pettersen 103 
kommer mest sannsynlig. Ida Jackson.  HIV-kampanje fra LNU. Flere parallelle 104 

sesjoner. Veldig få plenumsprogram. I tillegg skal vi ha kreative verksted, noe 105 
som skiller seg fra tidligere år.  106 

 107 

Sak 33/10 Sentralstyrets møtekalender 108 

Det er en liten feil i innstillingen. Denne endres. 109 
 110 

Sentralstyrets vedtak:  111 

 112 
”Sentralstyret vedtar følgende møtekalender og åpner for at AU kan gjøre 113 
endringer dersom de føler det er nødvendig: 114 

 115 
 2010 116 
 30.juli Sommerleirforberedelse   fre 1200 lør  1200 117 

31. juli-5. aug      Sommerleir                                      lør 1200         tor 1800  118 
 27.-29. aug  Sentralstyremøte   fre 1800 søn 1500 119 
 24.-26. sep Inkluderende skoleavslutninger fre 1800 søn 1600 120 
 29.-31. okt  Lokallagsledersamling   fre 1800 søn 1700 121 
 12.-14. nov Sentralstyremøte (på hytte?)  fre 1800 søn 1500122 
  123 
2011  124 
 21.-23. jan Filosofikurs    fre 1800 søn 1600 125 
 4.-6. feb Sentralstyremøte   fre 1800 søn 1500 126 
 4.-6. mars Sentralstyremøte   fre 1800 søn 1500127 
 25.-27. mars Kurs for nye lokallagsstyrer  fre 1800 søn 1500 128 
 8. april Sentralstyremøte   fre 1800 fre 2100 129 
 9.-10. april Landsmøtet    lør 1100 søn 1600130 
 6.-8. mai AU-overlapping    fre 1800 søn 1700 131 

 20.-22. mai       Sentralstyremøte overlapping           fre 1800 søn 1500” 132 
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 133 
 134 

Sak 34/10 Økonomimodell for Humanistisk Ungdom 135 
 136 
Dersom man skal ha søknadsfrister hver måned, hvor lang tid i forveien må man 137 

i så fall søke?  138 
TRAFO har lignende regler, der man må søke om ting som skjer flere måneder 139 

fram i tid. Dette har vi ikke tenkt på, men bør vurderes i utarbeidelsen av 140 
modellen.  141 
 142 

Søknadsfrist hver måned vil kreve mer administrasjon. Lokallagene kan 143 
selvfølgelig likevel planlegge lang tid i forveien og vi bør oppfordre til 144 

langtidsplanlegging. Det trengs regler om når tildeling skal være klar etter en 145 
frist. De skal deles ut raskt. For eksempel innen 14. hver måned, hvis 1. er 146 
søknadsfrist. 147 

Det er en god ide med bonusordning i tilknytning til årsrapporter. Disse midlene 148 
kan forskutteres fra årets Frifond-tildeling.  149 

LNU har blitt strengere på lokallagsaktivitet, dette skal faktisk skje i lokallagene. 150 

Sentralstyret synes dette er trist, ettersom det regionale seminaret som ble 151 
arrangert i Sirdal i fjor, var en viktig faktor for aktiviteten og de velfungerende 152 
lagene i Rogaland. Kanskje burde man ta en omkamp på dette med regional 153 

aktivitet.  154 

Lokallagene er for dårlig på å arrangere aktiviteter som faktisk koster penger. 155 
Sentralleddet må i stor grad stole på at lokallagene bruker midlene fornuftig. Det 156 

handler om tillit til lokallagene. Samtidig er det viktig at sentralleddet 157 
kommuniserer hva pengene kan brukes til, og at Frifond-midler skal brukes opp. 158 

Med løpende frister eller flere frister i året, vil man i større grad få oversikt over 159 
hva lokallagene bruker midlene på. 160 

Alle regnskap må sendes inn til sentralt etter de nye retningslinjene. Dette blir 161 

en utfordring. Her må regionskontaktene følge opp.  162 

Sentralleddet må tilby kursing i å skrive søknader, og i å føre enkle regnskap 163 

 164 

 165 

 Sentralstyrets vedtak:  166 
 167 

 ” Modell 2 med flere søknadsfrister skal videreutvikles.” 168 

 169 

Sak 35/10 Bytte av bank  170 

Vi må bytte bank. Konsekvensene av byttet vil være at sentralleddet til HU må 171 

være ansvarlige for disponenter mellom 15 og 18. Dette er et viktig juridisk 172 
moment for DnbNor, men for HU i praksis vil ikke dette utgjøre noen forskjell, 173 
ettersom vi allerede er ansvarlig for alle disponentene og kontoene våre. 174 

Er det noen hast med de lagene som fungerer? Det er delte meninger i styret om 175 
hvorvidt det beste er å endre bank så fort som mulig og bli ferdig med det, slik 176 



 

 5 av 7 

at man kommer i gang med det nye systemet. Det blir da lettere å komme inn 177 
som ny, enn om man må sette i gang endringer da. 178 

Hvordan kan vi forberede et bytte? I tillegg til generell informasjon, foreslår 179 
Synøve at man har ferdig utfylte skjema, slik at alle disponentene er klare til 180 
datoen man setter for overgang. Vi tar vare på de rutinene vi har som fortsatt 181 

fungerer, slik at det fortsatt må være to personer som godkjenner utlegg. 182 
 183 

Vi må altså ha tilgang til DnBNor før man går ut av Nordea.   184 

 185 

Sak 36/10 Arbeidsprogram og arbeidsfordeling 2010-2011 186 

Dan-Raoul orienterer. Sentralstyret diskuterer og fordeler ansvar. Ettersom alle 187 
ikke er til stede, kan det være det blir mindre endringer. 188 

Regionskontakter:  189 
Man finner informasjon om regionskontaktens ansvar under: 190 

humanistiskungdom.no/regioner. Nye regionskontakter oppfordres til å ta 191 
kontakt med organisasjonssekretærene i HEF.  192 

Erfaringer fra i fjor tilsier at man kanskje ikke bør være ansvarlig for flere ulike 193 
regioner samtidig. Selv om det er et ønske om ikke å være kontakt for eget 194 
lokallag er det heller ikke ønskelig at man bor for langt unna, da småbesøk og 195 

daglig kontakt praktisk sett blir vanskeligere. Så langt det er mulig, er det derfor 196 
positivt å bo i samme landsdel.  197 

 198 

Nord: Lin-Marit  199 
Midt: Anna og Anine 200 

Vest:  Bergen og Haugalandet - Amund 201 
  Sandnes og Stavanger - Daniel 202 

  Jæren og Egersund – Cecilie 203 
Sør:  Linea 204 
Øst:  Oslofjorden - Matias og Espen 205 

  Innlandet - Ida  206 
 207 

IHEYO-konferanse 2010: Matias, Espen, Anna Marie, Amund og Anders er 208 
interessert i å jobbe med dette. Anders tar kontakt med utvalget. 209 

Internasjonalt – Sverige er veldig interessert i å holde kontakt. Finne ut hva 210 
man ønsker med samarbeidet? Espen er interessert, men usikker. Det handler 211 

om å bruke nettet og finne personer der, lage bånd mellom Norge og andre 212 
steder. Matias påpeker at det er mange svensker i Norge, som man bør benytte 213 

seg av. 214 

Ida K.O er hovedansvarlig, Lin-Marit er også med.  215 

Internettansvarlig – Linea. Dette handler om å se over nettsidene. Hva må 216 

oppdateres? Hva stemmer ikke? Delegere oppgaver videre. Oppfordre 217 
lokallagene til å oppdatere nettsider, sammen med regionskontakter. 218 

UngDialog: Dialogsamling en gang i måneden i Oslo, fra august til november. 219 

Tema og aktiviteter.  Amund er aktuell for dette.  Ida gjør det gjerne, hvis ikke 220 
de som ikke er her vil.  Onsdag 25. august er først treff.  221 
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Økonomiutvalg. Bygge opp guider, oppdatere nettsider. Kontakt med 222 
økonomiansvarlige i lokallagene. Kjetil er leder. Daniel er en mulig kandidat. Lin-223 

Marit er med. 224 

 225 

Seminaransvarlige: Under seminarer har hele styret ansvar, men ettersom vi 226 

skal ha to seminarer i høst, vil vi gjerne fordele hovedansvaret. 227 

Inkluderende skoleavslutninger: Anna og Daniel, Dan-Daoul, Ida, Cecilie, Matias. 228 
Lokallagsledersamling: Espen, Kjetil, Linea, Lin-Marit, Anine, Amund og Anders. 229 

Rekruttering: Anine og Matias, Linea, Anders.  230 

 231 

 232 

Sak 37/10 Sentralstyrets forretningsorden.  233 

Dan-Raoul orienterer.  234 
 235 

Kjetil foreslår å endre punkt 4, slik at møteleder får dobbel stemme ved 236 
stemmelikhet. Gunnhild påpeker at det er Humanistisk Ungdoms valgte leder 237 
som bør ha dobbeltstemme, ikke en tilfeldig møteleder. Det stemmes, forslaget 238 

fra Kjetil faller.  239 
 240 

Endringsforslag til punkt 1.2. ”hvert nytt sentralstyre” endres til ”hvert nye 241 
sentralstyre”.  Videre foreslås det å endre ”Human-Etisk forbund” til” Human-242 

Etisk Forbund”, i punkt 2.3. Begge forslagene vedtas. 243 
 244 
Avsnittene lyder da som følger: 245 

 246 
1.2 Varighet 247 

Sentralstyrets forretningsorden må vedtas av hvert nye sentralstyre. Inntil slikt 248 
vedtak er fattet, gjelder forretningsorden fra forrige sentralstyre.  249 
 250 

og 251 
 252 

2.3 Møtedeltakernes rettigheter og plikter 253 
Alle møtedeltakerne har taushetsplikt i personalsaker og i andre saker hvor 254 
sentralstyret mener dette er påkrevd. 255 

 256 
Sentralstyremedlemmene i Humanistisk Ungdom skal være kjent med Human-257 

Etisk Forbunds etiske retningslinjer og etterleve disse i praksis. 258 
 259 
 260 

 261 
Sentralstyrets vedtak: 262 

 263 
 264 
”Forretningsorden for Humanistisk Ungdoms sentralstyre vedtas.” 265 

 266 
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Sak 38/10 Eventuelt 267 

Generelt HEF 268 

HEF og HU har hatt noen samarbeidsmøter hvor man har diskutert HU sine 269 
ambisjoner for framtiden. Hvordan skal HEF og HU samarbeide?  270 

Espen mener at HU må jobbe mer aktivt med HEF sitt hovedstyre, de kan ikke 271 

gjøre hva de vil. Som følge av kontingentsaken på HEFs landsmøte skal 272 
Hovedstyret undersøke hvordan HEF bedre kan legge til rette for rekruttering til 273 
HU.  274 

Det foreslås at sentralstyret kommer med en uttalelse om hvordan søknaden har 275 
blitt behandla. Deler av styret er skeptiske til dette, ikke bare blir det merarbeid 276 
for sentralstyret, dette er også en intern sak som vi ikke bør flagge overalt. Vi 277 

bør i stedet fokusere på sakene og områdene vi kan samarbeide. Lokalt og i 278 
fylkeslagene. Dessuten må vi fokusere på rekruttering.  Vi må være positivt 279 

innstilt. Vi har ikke fått til å rekruttere konfirmanter på en god nok måte. 280 
Kanskje vi kan samarbeide bedre om dette, - gå til et reklamebyrå, ettersom vi 281 
ikke gjør dette riktig. Vi kan lage en plan, eller eventuelt utarbeide en plan 282 

sammen. HEF kan ikke si nei til dette.  283 

Nansen-dialog: Også i år arrangeres Nansen-dialog. Dette var veldig 284 
spennende og morsomt i fjor. Dette skjer mellom 6. til 10. august, altså rett 285 

etter vår egen sommerleir. Det blir mange forskjellige ungdom med ulik 286 
livssynsbakgrunn. 287 

Noroff-filmer: 288 
Sender e-post til skolen, dette kan dere ikke gjøre. Snakke med rektor og 289 
eventuelt ta saken videre. Dan-Raoul tar ansvar, sender sentralstyret kopi.  Hva 290 

med å lage en riktig film, med positivt innhold?  291 

 292 

Møtet heves 13.50 med etterfølgende møtekritikk. 293 

 294 
 Duplikk og lange replikker 295 

 Sklir av tema 296 

 Avbryter når man holder innlegg 297 

 Leder må bli flinkere til tegne seg 298 

 Oppmerksomme når vi gjentar oss selv 299 

 Sette strek og alle er enige. 300 

 Flydd ut og inn. Tydeligere på at når man er i et møte. 301 

 Det pleier ikke å være sånn som i går med trygg-verkstedet. Nærmere sentralstyremøte.  302 

 Positivt i møtesal oppe.  303 

 Gøy, bra arbeid og positiv opplevelse. 304 


